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Öğrenci Soru ve Talepleri Dekan Prof. Dr. Alper TONGUÇ 

Girişimcilik dersinin yapıldığı 

sınıfın kapasitesinin yeterli 

olmadığı belirtildi. 

Girişimcilik dersinin Fakültemizdeki tüm bölümlerin 

müfredatında bulunduğu (4 bölümde Seçmeli, 2 bölümde 

Zorunlu), dersi alan öğrenci sayısının çok fazla 

olmasından dolayı kapasite sorununun yaşandığı ancak 

sonraki dönemde sınıf tahsisi yapılırken daha dikkatli 

davranılacağı bildirilmiştir 

İstatistik bölüm laboratuvarındaki 

bilgisayarların az ve 

performanslarının düşük olduğu 

belirtilmiştir. 

Laboratuvardaki bilgisayarların gerekli kontrollerinin 

yapıldıktan sonra eksiklerinin tamamlanması, yeni 

bilgisayarların temini için Üniversitemiz Bilgi İşlem 

Daire Başkanlığına konunun bildirileceği ifade edilmiştir. 

Dönemin başında hazırlanan ders 

programlarında alttan ve üstten 

alınan zorunlu/seçmeli derslerde 

çakışma olduğu belirtilmiştir. 

Ders programları hazırlanırken çakışma sorunlarının 

giderilmesi amacıyla gerekli kontrollerin yapılacağı, bu 

kapsamda sınıfların daha verimli kullanılması adına her 

bölümden bir öğretim elemanının görevlendirilerek Ders 

Programı Komisyonunun oluşturulacağı bildirilmiştir. 

Derslere ait bölümlerin kullandığı 

laboratuvarlarda malzemelerin 

yetersiz olması, kullanılan 

cihazların eski ve sayısının az 

olması, hijyen eksikliği ve güvenlik 

problemi yaşandığı, ayrıca bazı 

laboratuvarların tavanlarında 

döküntüler olduğu belirtilmiştir. 

Laboratuvarda kullanılan malzemelerin temini ve 

cihazların bakım onarımı için Üniversitemiz 

Rektörlüğünden ek ödenek talep edileceği, hijyen 

sorununun olanaklar dahilinde giderileceği ve dökülen 

tavan için de Üniversitemiz Yapı İşleri ve Teknik Daire 

Başkanlığına konunun bildirileceği ifade edilmiştir. 

Öğrenciler, alttan veya üstten bir 

ders aldığında sınavların çakışması 

ve bazen bir günde 3 sınavın 

olmasından dolayı yaşadıkları 

zorlukları dile getirmişlerdir. 

Sınav programı hazırlanırken ve sınav esnasında 

çıkabilecek sorunların giderilmesi amacıyla her bölümden 

bir öğretim elemanının görevlendirilerek Sınav Programı 

Komisyonunun oluşturulacağı bildirilmiştir. 



Ders müfredatlarındaki eksiklerin 

giderilmesi ve güncellenmesi, 

mümkünse bazı derslerin 

dönemlerinin değiştirilmesi talep 

edilmiştir. 

Ders müfredatlarının güncellenmesi amacıyla Bölüm 

Başkanları ile bir araya gelinerek, Bölüm Eğitim 

Komisyonlarının denetiminde, bölümlerde verilen 

derslere ait AKTS’lerin ve müfredatlarının yeniden 

gözden geçirileceği belirtilmiştir. 

Bazı bölümlerin özellikle son 

sınıflardaki seçmeli ders sayılarının 

fazla olması sebebiyle, öğrencilerin 

talep ettiği derslerin kapatılması 

sonucunda, danışmanları tarafından 

öğrencilerin tercih etmedikleri 

derslere aktarıldığı belirtilmiştir. 

Bölüm başkanlarına seçmeli derslerle ilgili sorun 

bildirilecek olup, danışmanların öğrencilere verdikleri 

seçmeli derslerde zorunlu haller dışında sormadan 

değişiklik yapmamaları istenecektir. Her bir danışmanın 

kapısına lisans öğrencileri için tanımlanan 2 saatlik 

akademik danışmanlık saatini belirten günleri asmaları 

istenecektir. 

Fakültemiz yaz okulunda, 

öğrencilerin başarısız oldukları 

derslerin açılmamasından dolayı 

başka üniversitelerde yaz okuluna 

gitmek zorunda kalarak yaşadıkları 

sorunlar belirtilmiştir. 

Fakültemiz Bölümlerinde açılması planlanan yaz okulu 

derslerine ön kayıtta öğrenci ön başvuruda kontenjan 

koşulunu sağladığı takdirde Bölüm Başkanlığı nezdinde 

dersi verebilecek öğretim elemanlarının uygun olması 

halinde dersi açarak öğrencilerini mağdur etmemeleri 

istenecektir. 

Fakültemizde verilen formasyon 

dersleri hakkında yetersiz bilgiden 

dolayı öğrencilerin yaşadığı 

sıkıntılar belirtilmiştir. 

Formasyon dersleri hakkında, üniversitemiz Eğitim 

Fakültesi Dekanlığı ile iletişime geçilerek alınan bilgiler 

Fakültemizin web sayfasında duyurularak öğrenciler 

bilgilendirilecektir. 

Açılan dersler için dönem başı ve 

sonunda anket çalışmasının 

yapılması, elde edilen sonuçların 

öğrencilere ve öğretim elemanlarına 

bildirilmesi talep edilmiştir. 

Bölümlerde açılan dersler için anket çalışmalarının 

yapılabilmesi amacıyla gerekli kurullardan bilgi 

istenecek, uygun görüldüğünde yapılması için izin 

istenecektir.  

Öğrencilerimize hizmet veren 

kantin ile kafeteryalarda fiyatların 

pahalı olduğu ve fiyat listelerinin 

asılı olmadığı belirtilmiştir. 

Üniversitemiz kantin ve kafeteryalarının işletilmesine 

yönelik çalışmaları yürüten Sağlık, Kültür ve Spor Daire 

Başkanlığına konuya ilişkin bilgi verileceği belirtilmiştir. 

Fakültemizde özellikle en üst 

kattaki sınıfların tavanlarının 

akması, zemin kattaki sınıfların 

soğuk olması, bazı sıraların ses 

çıkarması ve kaloriferlerin yeterince 

ısı vermemesi, projeksiyonlu 

sınıflarda camdan gelen ışıktan 

dolayı yansıma problemlerinin 

olduğu belirtilmiştir. 

Sınıflarda tavan akması, kaloriferlerin ısıtmaması, 

sınıfların soğuk olması ve projeksiyonlu sınıflarda 

yansıma olması konularında gerekli kontrollerin 

yapıldıktan sonra eksiklerin giderilmesi amacıyla 

Üniversitemiz Yapı İşleri ve Teknik Daire Başkanlığına 

konunun bildirileceği ifade edilmiştir. 

Üniversitemiz Menteşe 

Kütüphanesinin havalandırma 

sorunu, oturma yeri ve bilgisayarlar 

için prizlerin yetersiz olduğu 

belirtilmiştir. 

Menteşe Kütüphanesindeki sorunlara ilişkin 

Üniversitemiz Kütüphane ve Dokümantasyon Daire 

Başkanlığına bilgi verileceği ifade edilmiştir. 

Fakültemiz öğrencilerinin 

ERASMUS hakkında yetersiz 

bilgiden dolayı yaşadıkları sıkıntılar 

belirtilmiştir. 

ERASMUS hakkında bölümlerin yabancı üniversiteler ile 

yaptıkları anlaşmalar ve öğrencilerin program 

kapsamında sağlamaları gereken şartlar hakkında 

ERASMUS Koordinatörlüğü ile iletişime geçilerek, konu 

hakkında öğrencilerimizi bilgilendirmeleri amacıyla 

seminer düzenlenmesi talep edilecektir. Ayrıca bölüm 

ERASMUS Koordinatörlerinin öğrencilerimize yardım 

etmeleri istenecektir. 

 


